

**REMEMBER
THE 'LUSITANIA'**

THE JURY'S VERDICT SAYS:

"We find that the said deceased died from their prolonged immersion and exhaustion in the sea eight miles south-south-west of the Old Head of Kinsale on Friday, May 7th, 1915, owing to the sinking of the R.M.S. 'Lusitania' by a torpedo fired without warning from a German submarine."

"That this appalling crime was contrary to international law and the conventions of all civilized nations, and we therefore charge the officers of the said submarine and the Emperor and Government of Germany, under whose orders they acted, with the crime of willful and wholesale murder before the tribunal of the civilized world."

IT IS YOUR DUTY

TO TAKE UP THE SWORD OF
JUSTICE TO AVENGE THIS DEVIL'S
WORK

ENLIST TO-DAY

**SOUVENONS-NOUS DU
LUSITANIA**

LE VERDICT DU JURY

« Nous en sommes venus à la conclusion que les victimes étaient décédées à la suite d'un long séjour dans l'eau, d'épuisement, à huit miles au sud-sud-ouest de Old Head of Kinsale, le vendredi 7 mai 1915, lors du naufrage du RMS *Lusitania*, coulé par une torpille lancée, sans sommation, par un sous-marin allemand. »

« Comme ce crime effroyable constitue une infraction à la loi internationale et aux conventions de toute nation civilisée, nous accusons les officiers dudit sous-marin ainsi que l'empereur et le gouvernement de l'Allemagne, dont ils étaient les exécutants, de meurtre prémédité et systématique devant le tribunal constitué du monde civilisé. »

IL EST DE NOTRE DEVOIR

DE BRANDIR LE GLAIVE DE LA
JUSTICE POUR NOUS VENGER DE
CETTE ŒUVRE DU DIABLE.

ENRÔLEZ-VOUS DÈS
AUJOURD'HUI.